
 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde 
 

Skole: Tirsdalens Skole 

Mødested: Kantinen 

Tilstede: Astrid Ørbæk, Mette Daugbjerg Møller, Jakob Vendelbo, Niels Søndergaard, Peter Larsen, Rikke 
Stage, Sander (elevråd) Louise Timm & René Jakobsen 

Afbud: Johan Thrane Poulsen, Louise Andersen, Anders Kornbek, Mette Mandal 
 

Mødedato:  04-11-2024  kl. 17.00-19.00. 

Dagsorden: 
 

LT beder om at få et lukket punkt på dagsorden til sidst på mødet. 

 

Generel orientering: Kl. 17.00-17.30. 

Personale 

7. årg: Kommet rigtig godt fra start.  
8. årg: Igennem alle fællesskabsdage. De første karakterer skal ’afleveres’ i denne uge. 
9. årg: Brobygning overstået, stor dag hvor alle klasser deltog i fællesskabsdagen. 
10. årg: I gang med terminsprøver. 

Skolebestyrelsens formand.  

Har ikke noget. 
 

Skolens ledelse.  

- Ansættelse: En lærer er har opsagt sin stilling pr. 1/11 og der er lavet en fratrædelsesaftale med 
én anden lærer. Der er lavet to nye ansættelser – én fastansættelse og én midlertidig 
ansættelse. 

- en oplevelse af meget bedre pauser. Elevrådsformanden beretter 
- 8. og 9. årgang lejrskole: To rigtig gode ture. 
- Internat: I september med Rasmus Alenkær. Rigtig gode tilbagemeldinger. Der arbejdes videre 

med forskellige områder af ’Det pædagogiske værtskab’. 
 



 

 

- Elever. Elevrådsformanden fortæller om sidste elevrådsmøde, hvor der blev arbejdet med 
skolefesten. Næste gang skal der arbejdes med elevrådets årshjul. Ny sammensætning i 
elevrådet, hvor hver årgang er repræsenteret i stedet for, at der sidder en repræsentant fra 
hver klasse. Det gør at det er lidt mere interessebaseret. 
 

Opfølgning på og evaluering af workshop omkring nikotinprodukter. Kl. 17.30-17.40 
 

Et spændende projekt og formen var god. Hvad skal der ske nu? Der fornemmes et behov for 
handling. Eleverne oplevede at de blev lyttet til. Vi er spændte på at se hvad der sker herfra? Det er 
en vigtig opgave, men der er mange dilemmaer i det. 
 

Orientering om den videre proces i kvalitetsarbejdet – ”De 4 spor”.  Kl. 17.40 – 18.00 
 

Skoleleder orienterer om den videre proces i fht den kommende kvalitetsmodel. Der arbejdes 
videre ud fra 4 ordpar – fællesskab & mangfoldighed, trivsel og deltagelsesmuligheder, læring og 
motivation, dannelse og udvikling. Der skal drøftes kvalitet på forskellige niveauer – kommunalt, i 
den enkelte skolebestyrelse og kvalitet i den enkelte klasse. Skoleleder gennemgår 
procesplan/tidsplan for de lokale markører. Det er ligeledes tanken, at der skal laves et 
professionsideal i samarbejde mellem ex SektorMed, Randers Lærerforening, Skolelederforeningen 
m.v.  
 

Budgetaftale 2025. Hvad ved vi nu, og hvad ved vi ikke? Proces herfra. Kl. 17.50 – 
18.15 

Skoleleder laver en kort gennemgang om budget 2025. Der udestår stadig mange detaljer omkring 
det punkt, der hedder faglig og økonomisk handleplan på specialundervisningsområdet, der er 
rigtig mange penge på dette område, og det har derfor stor betydning, også for Tirsdalen, hvordan 
denne handleplan falder ud. 
 

Emner og fokusområder for SKB skoleåret 2024-2025: Kl. 18.15-18.30.   
 

Brug af Aula er en drøftelse vi skal sætte tid af til i løbet af året. Vi kan indlede med at drøfte Johans 
ønske om opslag på overblikket drøftes.   
 
- Kvalitetsmarkører bliver et emne 
- Brug af Aula – skal emnet evt indeholde en handlingsstrategi, emnet er også sat til drøftelse i 

skolerådet. Vi overvejer om emnet skal afvente en drøftelse indtil det har været i skolerådet. 



 

 

- Nikotinprodukter: Hvordan håndterer vi udfordringen på Tirsdalens Skole. 
- Rammer for den nye folkeskolelov: Juniormesterlære, valgfag, muligheden for karakterer i 6. 

klasse m.v. 
- Hvad viser data fra Uddannelsesstatistik evt i kombination med datavæg.  
 

Rundgang på skolen og tilsyn med renoveringsprojekter. Kl. 18.30-19.00 
 

Vi går en runde og ser på de forskellige tiltag, der er gjort mht at udvikle det pædagogiske 
læringsmiljø. 
 

Lukket punkt 
 

Skoleleder orienterer om lukket punkt. 
 

 
Referent René Lundø Jakobsen 
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